
Goedemiddag Griffie, 
 
Ik wil graag de aandacht vestigen op een kwestie die onze buurt treft. De verlengde bus die 
regelmatig over de Anemoneweg rijdt, veroorzaakt overlast omdat de weg bestaat uit klinkers in 
plaats van asfalt. Deze weg is niet ontworpen voor frequent gebruik door dit soort voertuigen, 
wat leidt tot extra geluid en trillingen. Verscheidene buurtbewoners melden scheuren in hun 
stucwerk en andere schade als gevolg hiervan. 
Als er voldoende capaciteit wordt geboden met reguliere bussen, kan de noodzaak voor de 
verlengde busvariant verminderd worden, wat het probleem deels oplost. Het heroverwegen van 
de oude route langs de van Cranenburchlaan, die wel geasfalteerd is, zou ook een oplossing 
kunnen bieden. Hierdoor lijkt de tijdelijke maatregel met de verlengde bus niet meer nodig te zijn 
in 2025. 
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